



مؤسسة الحوار الإنساني
THE HUMANITARIAN DIALOGUE FOUNDATION

14th March. 2018 6:30-8:30

Celebration of Dr Abdul Hassan Al-Saadi

This Wednesday 14th March 2018 HDF in London will host the Iraqi Professor Abdul Hassan Al-Saadi in a Celebration event. Many Iraqi intellectuals of Dr Al-Saadi friends will talk about scientific and intellectual biography of Dr Al -Saadi.

Professor Abdul Hassan Al-Saadi was born in Baghdad in 1938, where he completed his undergraduate studies. He received BA degree in law from Baghdad University in 1962, MA degree in general law from Cairo University in 1978. PhD in general law at Cairo University in 1983. He taught in several universities like Algeria University 1984 and Islamic Sciences University in London, he is supervised a large number of master's and doctoral thesis. He published many books in constitutional law, international law. He has a book in public finance under publishing.

احتفالية

الدكتور عبد الحسن السعدي

تقيم مؤسسة الحوار الإنساني بلندن يوم الاربعاء المصادف 14 اذار 2018 الساعة السابعة مساءً أمسية ثقافية للاحتفاء بالمنجز العلمي والفكري للدكتور عبد الحسن السعدي. وسيتحدث فيها عدد من المثقفين العراقيين متناولين السيرة العلمية والفكرية للدكتور السعدي .

د.عبد الحسن السعدي ولد في بغداد 1938، اكمل فيها دراسته الاولى والجامعية، حصل على بكالوريوس قانون من جامعة بغداد 1962، وماجستير القانون العام - جامعة القاهرة 1978، ودكتوراه القانون العام - جامعة القاهرة 1983، ومارس التدريس في عدة جامعات منها جامعة الجزائر 1984 والجامعة العالمية للعلوم الاسلامية في لندن، اشرف على عدد كبير من رسائل الماجستير والدكتوراه وله عدد من المؤلفات في القانون الدستوري والقانون الدولي الخاص وله كتاب المالية العامة تحت الطبع.



Salamhouse Hdf



بامكانكم مشاهدة البث الحي للندوة
على حسابنا في الفيسبوك:

Salam House 6-10, Lyons Place
Marylebone NW8 8NL
United Kingdom
E: info@hdf-iq.org
T: 020772328888